
Odgovor na vprašanje svetnika Janeza Tratnike glede obvestil KSD v zvezi z zaračunavanjem javne 
službe  
 
V Komunalno stanovanjski družbi je davčna inšpekcija vršila pregled zaračunavanja okoljske dajatve, kot 
to določa Uredba o okoljski dajatvi za onesnaževanje okolja zaradi odvajanja odpadnih voda. Inšpektor 
je pregledoval vplačila za leta 2019, 2020 in 2021. Ob pregledu nam je za vsako posamezno leto 
posredoval izpis iz centralnega registra podatkov, iz katerega je razvidno, koliko oseb je prijavljenih na 
posamezni hišni številki. Pregled je trajal več mesecev in z izpisi iz obračuna smo mu morali dokazovati, 
da okoljsko dajatev zaračunavamo vsem uporabnikom in to v višini, kot je določeno z Uredbo. Med 
pregledom je inšpektor ugotovil, da določeni vodomeri ne izkazujejo porabe ali pa je ta premajhna glede 
na število prijavljenih oseb. Uredba namreč pravi, da se v primerih, kjer poraba pitne vode ni merjena, 
dajatev zaračuna za 50 m3 na osebo letno oz. 4,167 m3 na osebo mesečno. Upoštevajoč še dejstvo, da 
je povprečna slovenska poraba 4,95 m3 na osebo mesečno, je inšpektor zahteval, da vsem navedenim 
odjemnikom pošljemo dopis, po katerem se morajo izjasniti, katero vodo uporabljajo. Dejstvo je namreč, 
da določeni uporabniki kljub temu, da so priključeni na javni vodovod in kljub določilom Odloka o oskrbi 
s pitno vodo  v občini Ajdovščina, uporabljajo tudi vodo iz vaških vodovodov ali  deževnico. Glede na to, 
da je bil na občinskem svetu izpostavljen konkreten dopis lahko pojasnimo, da je na navedenem naslovu 
prijavljenih 6 oseb in je njihova povprečna poraba zadnjega pol leta  samo 7m3 mesečno, s tem da je 
bila poraba v enem mesecu celo samo 3 m3. Komunalno stanovanjska družba je torej v celoti sledila 
navodilom davčne inšpekcije in dopise poslala za vsa odjemna mesta, kjer je inšpektor ugotovil neskladja 
oz. smatral, da je okoljska dajatev neupravičeno zaračunana v premajhnem znesku. Iz navedenega 
smatramo, da so komentarji o pričakovani oz. izkazani količini porabljene pitne vode in kakršni koli 
komentarji vezani na poslovanje KSDA nekorektni oz. brezpredmetni, saj okoljska dajatev ni prihodek 
KSDA in dopisi niso bili poslani na našo pobudo! Seveda pa v naši družbi sledimo navodilom davčne 
inšpekcije in s podatki podpiramo tudi Medobčinsko inšpekcijo, katere pristojnost so med drugim tudi 
preverjanje spoštovanja določil iz Odlokov, ki jih potrjujejo Občinski sveti občine Ajdovščina in Vipava.  
 
Pripravil: Luka Jejčič, direktor KSD     
 
Odgovor na vprašanje svetnice Nade Pirjevec glede prostih mest v vrtcu Ajdovščina 
 

Po zaključenem pritožbenem roku in posredovanih odgovorih staršem, ki so pritožbe vlagali na 
Svet zavoda (takih je bilo šest), smo staršem, katerim mesta na prvi želeni lokaciji ne moremo 
zagotoviti, ponujali možnost sprejema na drugo enoto vrtca ter čakali njihove odgovore. 
Prejeli smo vse njihove povratne informacije o drugi ponujeni lokaciji in na današnji dan, 16. 
maja 2023, je stanje za sprejem v vrtec 1. 9. 2023 sledeče: 
 
Občina Ajdovščina 

• Prvo starostno obdobje: 
- 18 otrok oz. njihovih staršev sprejme drugo ponujeno lokacijo vrtca; 
-  9 otrok oz. njihovih staršev NE sprejme druge ponujene lokacije (starši 2 otrok 

odstopajo od vpisa, ostalih 7 bo čakalo na čakalni listi). 

• Drugo starostno obdobje: 
- 2 otroka oz. njihovi starši sprejme drugo ponujeno lokacijo vrtca; 
-  9 otrok oz. njihovih staršev NE sprejme druge ponujene lokacije, ne odstopajo od 

vpisa, ampak želijo biti na čakalni listi. 
Skupaj to pomeni, da v občini Ajdovščina zunaj ostane za 1. september 18 otrok, ker ne želijo 
sprejeti druge ponujene lokacije, na njihovo prvo želeno lokacijo pa sprejem žal ni možen. Bi 
pa, če bi sprejeli, dobili prostor v vrtcu. 
 



Občina Vipava 

• Prvo starostno obdobje: 
- 4 otroci oz. njihovi starši sprejmejo drugo ponujeno lokacijo vrtca; 

• Drugo starostno obdobje: 
- 1 otrok oz. njegovi starši sprejmejo drugo ponujeno lokacijo vrtca; 
- 5 otrok oz. njihovih staršev NE sprejme druge ponujene lokacije (starši 1 otroka 

odstopajo od vpisa, ostali 4 pa bodo čakali na čakalni listi). 
Skupaj to pomeni, da v občini Vipava zunaj ostanejo za 1. september 4 otroci, ker ne želijo 
sprejeti druge ponujene lokacije, na njihovo prvo želeno lokacijo pa sprejem žal ni možen. Bi 
pa, če bi sprejeli, dobili prostor v vrtcu. 
 
Prosta mesta v Otroškem vrtcu Ajdovščina 
O prostih mestih je žal v tem trenutku še nemogoče govoriti, ker smo ravno v procesu vračanja 
podpisanih pogodb s strani staršev. Na podlagi podpisanih pogodb bomo lahko dokončno 
oblikovali oddelke in prišli do podatka, v kateri enoti in koliko bo pravzaprav dejansko prostih 
mest. 
O prostih mestih bomo poročali ob sprejemanju sistemizacije in organizacije v prihodnjem 
mesecu. Se pa iz prakse preteklih let tudi v poletnem času na posamezni lokaciji še vedno zgodi, 
da si kdo od staršev premisli, prekliče vpis (izpiše otroka), zato bo možno, da stanje septembra 
ne bo popolnoma enako potrjeni sistemizaciji. 
S strani vodstva vrtca si vedno prizadevamo za kar se da maksimalno zapolnitev kapacitet vrtca, 
kar pa je žal zaradi močno razpršenega zavoda to vsako leto kar velik izziv.  
 
Pripravila: Alenka Močnik, ravnateljica Otroškega vrtca Ajdovščina 


